



9 October 2017

٩ أكتوبر ٢٠١٧

Mr. Hassan Abdulrahman Al Serkal
Executive Vice President - COO, Head of Operations Division
Dubai financial market
Dubai, UAE

سعادة / حسن عبد الرحمن السركال المحترم
نائب رئيس تنفيذي - رئيس قطاع العمليات
سوق دبي المالي
دبي - الإمارات العربية المتحدة

Subject: Clarifying the news published in the media on 7 October 2017 in respect of the Company's capital deployment plan for 2017

الموضوع: توضيح الخبر المنشور في وسائل الإعلام بتاريخ ٧ أكتوبر ٢٠١٧ والخاص بخطط استثمار الشركة للعام ٢٠١٧

Greetings,

تحية طيبة وبعد،

We would like to clarify to the shareholders of Amanat Holdings PJSC (the "Company") and the investors within DFM the news published in the media as referred to above with respect to the conformity of its title with the strategic investment plans of the company for the year 2017.

نود أن نوضح للسادة مساهمي شركة أمانات القابضة ش.م.ع. ("الشركة") وجمهور المتعاملين في سوق دبي المالي الخبر المشار إليه عاليه من حيث إتساق عنوانه مع الخطط الاستراتيجية الاستثمارية للشركة للعام ٢٠١٧.

The Company undertakes appropriate disclosures for transactions in due course and once conditions are satisfied within its agreements.

تلتزم الشركة بالإفصاح عن الصفقات حسب الأصول وفي الوقت المناسب فور إتمام شروط العقود المنظمة لها.

Yours Sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،

Kareem Murad
Investors Relation Director
Amanat Holdings PJSC

كريم مراد
مدير علاقات المستثمرين
أمانات القابضة ش.م.ع.



Cc: Securities and Commodities Authority

Attached: the news referred to above

نسخة الى السادة هيئة الأوراق المالية والسلع
مرفق: الخبر الصحفي المشار إليه

Amanat Holdings PJSC • Head Office: Emirates Towers • Office Building • Level 30 • PO Box 121012 • Dubai • UAE. • Tel: +971 4 3309999 • Fax: +971 4 3309000
أمانات القابضة ش.م.ع. • المقر: أبراج الإمارات • مبنى المكاتب • طابق ٣٠ • ص.ب ١٢١٠١٢ • دبي • الإمارات العربية المتحدة • هاتف: +971 4 3309999 • فاكس: +971 4 3309000

Paid-up Capital: AED 2,500,000,000 • Commercial Registration: 1148791 • رأس المال المدفوع: ٢,٥٠٠,٠٠٠,٠٠٠ د.إ. • سجل تجاري: ١١٤٨٧٩١

www.amanat.com